

November 23, 2021

Haines family,

We have about 40 students who need to turn in their physical examination or immunization records. Note, students who do not complete this will be excluded from school.

On Friday, November 26th from 11 am to 5 pm, everything at the Open Books Pilsen Store, 905 W. 19th Street, will be FREE to everyone!

Open Books provides quality books to people of all ages at little to no cost is an enormous part of our mission. All children's books are always free at the Pilsen store, and we will be lifting the "Pay What You Want" policy for all other inventory for Black Friday.

REMINDER: There will be NO SCHOOL Wednesday, November 24-Friday, November 26th, 2021. Don't forget that COVID cases are rising. Please review the CDPH Travel Advisory before traveling. cps.edu/covid

At this time, I would like to take this opportunity to thank the Haines community.

Thank you to all of our Haines students who come to school every day ready to learn - this is a daily reminder of why this work is so important to us.

Mrs. Lee and I are thankful for the support of the parents in creating an outstanding partnership for our students. We are thankful for the parents that continue to trust us with their children.

We are thankful to the entire Haines staff and community who really care about student achievement and have the best interests of our students at heart. We are also thankful for our volunteers from Project Vision, Foster Grandparents and tutors who contribute so much to our school.

I would like to wish all of you and your families a happy, healthy and relaxing Thanksgiving holiday!

各位興氏家庭：

我們有大約40名學生需要完成他們的「體檢或免疫記錄」。請注意，未完成此學校安全規定的學生，將被學校「停課」。

11月26日(星期五)上午11點到下午5點，Open Books Pilsen Store, 905 W. 19th Street的所有商品，在那個時段是免費的！

「Open Books」以極低甚至免費的價格，為所有年齡段的人，提供優質書籍，是他們使命的重要組成部分。Pilsen商店的所有兒童讀物是免費的，他們將在「黑色星期五」，取消所有其他庫存的書籍「按需要付費」政策。

別忘了在「感恩節」期間，11月24日(星期三)至11月26日，學生將不用上課。對於那些將要旅行的人，請查看所有「芝加哥公立學校」學生和教職員工需要遵循的[旅行指南](#)。

此時，我想藉此機會感謝「興氏學校社區」。

感謝我們所有的「興氏學生」！他們每天都準備好來學校學習-這提醒我們，為什麼這項教導工作，對我們員工是如此重要。

我和副校長感謝「家長們」的支持！為我們的學生建立了良好的伙伴關係，感謝家長繼續信任我們教導您的孩子。

感謝所有「興氏學校員工和社區伙伴」！他們真正關心學生的成就，並把學生的最大利益放在心上。亦非常感謝 Project Vision、Foster Grandparents 的義工們，和為我們學校做出巨大貢獻的輔導老師們。

祝您和家人度過一個愉快、健康、輕鬆的感恩節假期！